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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. május 13-án  8:00 órai kezdettel 

megtartott rendkívüli nyílt ülésének 

 

Tárgysorozata:  

Jegyzőkönyve:            

Határozata:  97 - 99 

 

      

 

     T á r g y s o r o z a t a 

 

  

     1.) Tsp. Szóbeli előterjesztés az új polgármesteri hivatal használatba vétele, illetve 

   használatba adásáról – hivatal költözése 

             Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester  

 

                 2.) Tsp. Szóbeli előterjesztés az új polgármesteri hivatal klímával való ellátására 

                        Előterjesztő: dr. Páczi Antal alpolgármester 

        

 

 

 

Monorierdő, 2013. május 23.  

 

         

 

 

        dr. Páczi Antal  

        alpolgármester  
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. május 13-án  8:00 órai 

kezdettel a Polgármesteri Hivatal Dísztermében megtartott rendkívüli nyílt nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: dr. Páczi Antal alpolgármester, Szente Béla alpolgármester, Borbás Elvira, Dzsupin 

Imréné, dr. Pácziné Félix Anna,  Szalai Gábor képviselő  

 

Távollévő:   ---- 

Meghívottak:  --- 

Tanácskozási joggal megjelent:  Vargáné Vass Éva jegyző  

            Balya András aljegyző 

            Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető 

         

Megjelentek:  --- 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

határozatképes, 6 képviselő jelen van.  

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja Borbás Elvira és Dzsupin Imréné képviselőket. A 

jegyzőkönyv vezetésére felkéri Sahin-Tóth Jenőnét. Két  napirendi pont van, kéri a képviselő-

testületet elfogadni. 

   

A Képviselő-testület a napirendi pontokra, a jegyzőkönyv-hitelesítők, valamint a 

jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja. 

 

  1.) Tsp. Szóbeli előterjesztés az új polgármesteri hivatal használatba vétele, illetve   

        használatba adásáról – hivatal költözése. 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester:  A hivatal megkapta a használatba vételi engedélyt, ezért nincs 

akadálya annak, hogy a polgármesteri hivatal átköltözzön. Kérem, akinek van hozzászólása mondja 

el. Ha nincs a határozati javaslatom: Monorierdő Polgármesteri Hivatal és az Önkormányzat 

minden irodája a Béke köz 13. sz. alól 2013. május 13. és május 17. között költözik át az újonnan 

felépült Polgármesteri Hivatal épületébe. 

 

Szalai Gábor képviselő: A múltkori képviselő-testületi ülésen arról volt szó, hogy a két 

alpolgármester egyeztet a jegyző asszonnyal  a költözésről, kérdezném a jegyző asszonyt, hogy ez 

megtörtént-e? 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Szente Béla alpolgármester úrral, Borbás Elvira és Dzsupin Imréné 

képviselőkkel több alkalommal egyeztettünk a hivatal költözésével kapcsolatban. Az intézkedéseket 

megtettük. Pénteken a klímát elkezdték leszerelni, hogy át legyenek szállítva, mivel az új épület 

rendkívül meleg és ahogy az alpolgármester úr mondta, ahhoz, hogy európai szintű kiszolgálás 

legyen az ügyfelek felé, európai szintű munkafeltételeket is kell teremteni, ennek pedig az az ára, 

hogy vagy új klímát kell felszerelni, vagy a meglévőt kell átszállítani, illetve abban is 

megegyeztünk, hogy az irattárat a pincében betonfestékkel ki kell festeni, egy ajtót be kell falazni és  

egy másik tűzbiztos ajtót vásárolni kell és beépíteni. Arról is szó volt, hogy a kempingben található 

salgó polcokat a fizikai állomány az irattári helyiségben fel fogja állítani. A költöztetést Pribelszki 

Csaba helyi vállalkozó vállalta két fő fizikai dolgozó segítségével. Az átköltözést 13-ára, mára 

terveztük, a klímát pénteken elkezdték leszerelni, de dr. Páczi Antal alpolgármester úgy intézkedett, 
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hogy hagyják abba, mert új klímák lesznek vásárolva és a régi épületet egészségügyi szolgáltató 

fogja hasznosítani. Próbáltuk Szente Béla alpolgármestert elérni, mivel a képviselő-testület döntése 

alapján ő a felelős ennek a munkának a végrehajtásáért. A telefonközpont és a UPC is mára volt 

szervezve.  

 

Szente Béla alpolgármester: Valóban úgy volt egyeztetve, hogy május 13-án lesz a  költözés, csak 

ennek nem volt írásos formája.  

 

Szalai Gábor képviselő: Már be vett szokás a rendkívüli képviselő-testületi ülés, hogy napra 

készen ma reggel megkaptuk az anyagot. Nem tudom, hogy honnan lesz pénz az új klímára. Tudom, 

hogy át kell költözni, de azt nem tudom, hogy erre hirtelen honnan lett ennyi pénz.  

 

Szente Béla alpolgármester: Nem én osztottam ki ma reggel, de van egy olyan képviselő-testületi 

döntés, hogy a rendkívüli üléshez nem kell 5 munkanap, hogy az anyagot előbb megkapják az 

érintettek és a másik javaslatban benne lesz, hogy honnan van rá pénz.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Most jelzem, ha a polgármesteri hivatal nem költöztethető május 17-ig 

olyan színvonalon, hogy az új épületben az irattár, a dolgozók megfelelő elhelyezése, legalább 

olyan színvonalú, mint ami itt van, akkor a polgármesteri hivatal nem költözik.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester:  Még egyszer felolvassa a határozati javaslatot. Határidő: azonnal, 

felelős: Vargáné Vass Éva jegyző. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: A felelősséget egyértelműen visszautasítom, nem vállalom a 

felelősséget.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Nem vállalás kérdése.. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem vállalom a felelősséget. 

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Az, hogy az iratok minden rendesen átmenjenek... 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Pontosan ezért nem vállalom a felelősséget.  

 

dr. Pácziné Félix Anna képviselő: Én eddig sem szóltam bele, de úgy gondolom, hogy ezzel a 

beosztással a dolgozókért, iratokért felelős. 

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Pontosan ezért nem vállalom, mert felelősséget érzek a dolgozóimért.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem, aki a javaslattal egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Nem vállalom a felelősséget.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Az nem baj, hogy nem vállalja. A testület ezt a határozatot hozza, 

ha a jegyző asszony nem vállalja, akkor nem vállalja, nem tehetek mást.  

 

Szente Béla alpolgármester: Javasolnám, hogy legyek én a felelős.  

 

Borbás Elvira képviselő: Egyedül nem tudod megoldani.  
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dr. Páczi Antal alpolgármester: Úgy tudom, hogy a költözés a hétre elő volt készítve, az egész 

azért akadt meg, mert a klíma leszerelését leállíttattam. Meg lesz oldva, de úgy gondolom, hogy egy 

egymillió forintos kiadásról a képviselő-testületnek kell hozni döntést, nem tudom, hogy volt 

hozva?,  mert nem tudok róla, már bocsánat. Visszatérve a napirendre, most erről szavazunk, tehát 

határidő azonnal, felelős Vargáné Vass Éva jegyző, a jegyző asszony nem vállalja a felelősséget és 

Szente Béla alpolgármester. Kérem aki egyetért kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodással   a határozati javaslatot elfogadja, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

97/2013.(V. 13.)Kt. 

határozata 

 

a polgármesteri hivatal költöztetéséről 

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Polgármesteri Hivatal és 

az Önkormányzat minden irodája a 2213 Monorierdő, Béke köz 13. szám alól 2013. május 13. és 

május 17. között költözik át az újonnan felépült Polgármesteri Hivatal épületébe.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szente Béla alpolgármester 

   Vargáné Vass Éva jegyző, a jegyző asszony nem vállalja a felelősséget  

 

Szalai Gábor képviselő: A jegyző helyett lehet  felelős az alpolgármesterek és a baráti köre. Bele 

lehet írni a jegyzőkönyvbe. 

 

    2.) Tsp. Szóbeli előterjesztés az új polgármesteri hivatal klímával való ellátására 

 

Szente Béla alpolgármester: Alpolgármester társam által ideadott határozati javaslatokat 

megfordítanám, mert az első napirendi pontnak a harmadikat tenném be, amennyiben úgy dönt a 

képviselő-testület, hogy ne. Először arról döntenénk, hogy hogy kerül felszerelésre a klíma.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Először arról döntünk, hogy a hivatalt ellátjuk klímával, mert az a 

cél, hogy legyen klíma.  

2013. május 11-én két dolgozót vettem észre, hogy szerelik le a klímákat a hivatalról, akik azt 

mondták, hogy az új hivatali épületre szerelik fel. Kérdésemre tájékoztattak, hogy Sahin-Tóth 

Jenőné rendelte meg a munkát. Felhívtam Tóth Attilát, mert azt mondták, hogy ő a főnök, ezt a 

munkát egy millió forintért vállalta el, hogy a régi klímát leszereli és átviszi az új helyre. Tekintettel 

arra, hogy nem emlékeztem, hogy erről a testület döntött volna a munkát leállíttattam addig, míg a 

testület nem fog dönteni az új épület klímával történő felszereléséről.  Ezért volt fontos a rendkívüli 

ülés, hogy mire a dolgozók átköltöznek azt is megoldhassuk. Én úgy tudom, hogy egy millió 

forintról testületi döntés kell és nem a pénzügyi csoportvezető dönt, de javítson ki a jegyző asszony, 

ha nem így van. Itt a klímák sokkal kisebb helyiségben működnek és  nem biztos, ha átvisszük a 

nagyobb helyiségekbe is megfelelnek. Akinek van hozzászólása, kérdése mondja el.  

 

Szalai Gábor képviselő: Úgy gondolom, hogy szakember kezdte el leszerelni a klímát, ő tudja, 

hogy melyik helyiségbe milyen kell. Árajánlatot kell bekérni, mert az alpolgármester úr egy kicsit 
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előrébb szalad a lovon, mint ahogy kellene. Most mondom harmadszor, hogy a hivatal költözését 

elrendeled a mai nappal, az árajánlatok meg beérkeznek két hét múlva.  

 

Sahin-Tóth Jenőné pü. csop. vezető: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy részemről nem 

ment megrendelés, kötelezettség vállalás, mivel sem a hivatal, sem az önkormányzat részéről nem 

vagyok jogosult. Mint azt a jegyző asszony az előző napirendi pontnál elmondta, a képviselőkkel és 

a Szente Béla alpolgármesterrel történt egyeztetés alapján hívtam én fel az előzőekben az 

önkormányzatnál már többször a klímával foglalkozó szakembert. Az árról mind a képviselők egyes 

tagjai és Szente Béla alpolgármester úr tudott.  

 

Szente Béla alpolgármester: Nekem az a javaslatom, mivel át fog menni személyeskedésbe és 

vitába a dolog, tárgyaljuk meg, hogy hogyan, kitől fogunk beszerezni árajánlatot. Tárgyaljuk meg a 

Páczi doktor határozati javaslatait. Nagyon szeretném, ha nem lenne személyeskedés, mert más 

okokból kifolyólag ment át ez a viszony ellenségeskedésbe. Szerintem  mindenkinek szüksége van 

arra, hogy minél előbb költözzünk az új hivatalba és a vita mindig csak hátráltató eszköz lesz.  

 

Szalai Gábor képviselő: Ez nem vita, ez előkészítetlenség. Az, hogy árajánlatot kell kérni, az 

bevált szokás, mióta leváltunk Monortól és most szavazzunk arról, hogy egy millió forintért esetleg 

megcsinálják vagy sem. Az árajánlatot be kell kérni, ez nem személyeskedés és nem vita.  

 

Dzsupin Imréné képviselő: Át kell költözni, hiszen mikor ide beköltöztünk itt is nagyon sok 

minden utólag lett megcsinálva. Borbás Elvira képviselő társammal beszéltünk a jegyző asszonnyal, 

ő felvázolta, hogy mi kell, az irattárat is, a klímával kapcsolatban nem beszéltünk határozott 

álláspontot. Azt gondolom, hogy a klíma nem életfontosságú, de fontos, hogy legyen szék, asztal, 

számítógép, hogy a dolgozók tudjanak dolgozni. Erről nem kellene vitát nyitni, erről döntést kell 

most hoznunk. 

 

Borbás Elvira képviselő: Köszönöm a jegyző asszonynak, hogy partner volt, amikor leültünk 

beszélni. Úgy gondolom, hogy a költözésben is partner lesz, mert mindenkinek érdeke. Kérem a 

dolgozókat és a jegyző asszonyt, hogy költözzünk be, mert a lakosság is nagyon várja, bejelentettük 

a rendezvényen is költözést. A klíma minden -féle képen meg lesz az, hogy egy hetet csúszik nem 

olyan nagy probléma, attól még lehet dolgozni. Bekérjük az árajánlatokat és a legolcsóbban fogjuk 

választani. Kérlek benneteket, könyörgöm nektek, hogy segítsetek abban, hogy átköltözzünk. Akkor 

mikor arról volt szó, hogy a hivatal nem épül meg, megjelent egy cikk, hogy rekviem egy 

polgármesteri hivatalért. Azóta ott van az ágyam fölött. Nem mondom meg, hogy kiírta, mert nincs 

itt. 50 E. Ft-ot fizettünk ki, hogy ez az újságcikk ne jelenjen meg, nem jelent meg és bejelentettük, 

hogy megindul ez a dolog. Könyörgöm nektek, hogy legyetek most is partnerek és haladjunk ezen 

az úton.  

 

Szente Béla alpolgármester: Igen én is beszéltem  a jegyző asszonnyal, hogy segítsen és én is 

segítek  mindenben amiben kéri. Gabi nem szeretnék vitát főleg nem rossz viszonyt. Ezeket a 

lépéseket, döntéseket más külső okokból meg kell hozni. Három verzió van, csak dönteni kell.  

 

Szalai Gábor képviselő: A baj az, hogy megbeszéljük, hogy ez lesz, utána összefogtok és más lesz. 

Én azért szóltam, hogy meg vannak-e a feltételek, hogy a jegyző asszony végrehajtsa, mert az 

irattárnak olyannak  kell lenni, hogy ahhoz sem férhet hozzá senki sem. Az irattárnál falazni kell, 

ajtó kell, festeni kell. Meg van csinálva? Nincs megcsinálva. Nem kampányolni kell, mint a 

hétvégén. 

 

Borbás Elvira: Jegyzőkönyvbe kérem. A pénzügyi vezetőt kérdezem, hogy a piac átadásra mennyi 



6 

pénzt kértünk? Nulla forintot.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Kérem fejezzétek be, megadtam a szót Szalai Gábornak.  

 

Szalai Gábor képviselő: Irattár nincs kész, a munkák nem készültek el.  

 

Borbás Elvira képviselő: Megbeszéltük a jegyző asszonnyal.  

 

Szalai Gábor képviselő: Hiába beszéltétek meg, a jegyző asszony felel az összes iratért. Azért nem 

vállalja a felelősséget és ilyen döntést  hoztok.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Az egész probléma ott kezdődött, hogy az egy millió forintról  a  

klíma átvitelére nem volt döntés, a munkát leállíttattam. Először is arról kell dönteni, hogy ellátjuk-

e klímával az épületet.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: Az előző ülésen arról döntött a testület, hogy költözzünk és előtte 

egyeztessünk az alpolgármesterekkel. Ez megtörtént. Arról volt szó, hogy a költözés időpontját a 

képviselő-testület pontosan meghatározza. Ez nem történt meg. Nincs ezzel semmi baj, hiszen maga 

a tényt, hogy költözünk eldöntötte a képviselő-testület. Tekintettel arra, hogy döntött a testület, az 

időközi választás ellenére költözködést is bevállalunk. Értsék meg, hogy nem akadályozzuk a 

költözést, mindent megszerveztünk, hogy a költözés ma elindulhasson, mindenki a telefonra vár, a 

szállító, az informatikus stb. A probléma ott kezdődik, hogy az elmúlt ülésen hiába kértem a 

képviselő-testületet, hogy döntsön a költözés konkrét idejéről, a fedezetről nem született döntés. 

Próbáltuk úgy szervezni a dolgokat, hogy az a lehető leggyorsabb és legolcsóbb legyen. 

Természetesen erről beszámoltunk volna a képviselő-testületnek. Erről hozott volna a képviselő-

testület utólag egy döntést, hogy ejnye-bejnye nem így kellett volna, vagy köszönjük ez rendben 

volt. Azt gondolom, hogy a képviselő-testület döntését végrehajtottuk, legalábbis a szándék 

megvolt. Az, hogy az alpolgármester úr senkit nem kérdezett meg, csak leállíttatta a munkát, erről  

nem tehetek. Rá lehet verni a helyzetet a klímára, de nem erről szól a történet, hanem arról, hogy  

lassan a képviselő-testület nem tudja számon tartani, hogy miről mit döntött és hány ülést tetszettek 

tartani. Május 13-a van 11 ülésünk volt ebben az évben. A 11 ülésből érdemi döntés összesen, ha 5 

volt. Semmi mást nem csinálunk csak ülünk, és döntéseket próbálunk hozni. Nincs döntés arról, 

hogy a helyi építésügy szabályzattal hogyan folyjanak tovább a munkák, stb. rengeteg minden van, 

amit el kellene végezni. Nem a klímához ragaszkodunk, hanem az emberi körülményekhez. Én 

pedig ahhoz ragaszkodom, hogy az okiratok, amit a hivatalban őrzünk, megfelelő módon és 

körülmények között kerüljenek át. Ezért nem vállaltam a felelősséget és ezért mondom azt,  nem 

lehet azt csinálni, hogy tegnap előtt kitaláljuk, hogy azelőtt három nappal mit fogunk csinálni. Előre 

végig kellett volna gondolni. Ennek ellenére azt gondolom, hogy eddig is és ezután is mindent meg 

fog tenni a hivatal annak érdekében, hogy a képviselő-testület döntését végrehajtsa, de nem érezzük 

azt, hogy az alpolgármester úr emberszámba venné a hivatalt.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Köszönöm a megtisztelő kritikát, azt hiszem a klíma miatt állt le 

az egész. Van-e még hozzászólás? Ha nincs az első határozati javaslatom: Monorierdő Képviselő-

testülete javasolja az új hivatali épület klímával történő ellátását. Tekintettel az anyagi vonzatra a 

pénzügyi bizottság vizsgálja meg és biztosítson fedezetet erre. Aki ezzel egyetért kézfeltartással 

fogadja el.   

 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal   a határozati javaslatot elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

98/2013.(V. 13.)Kt. 

határozata 

 

    az új polgármesteri hivatal klímával történő ellátásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja az új hivatali épület klímával 

történő ellátását. Tekintettel az anyagi vonzatra felkéri a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságot, 

hogy vizsgálja meg és biztosítson fedezetet a cél megvalósítására.  

 

Határidő: 2013. május 28.  

Felelős: dr. Páczi Antal   alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester  

              Vargáné Vass Éva jegyző 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: A második határozati javaslat: Tekintettel szűkös anyagi 

helyzetünkre kérjünk be 3 árajánlatot 1. a régi 6 db. klíma átszerelésére az új épületbe, 2. az új 

épületben 6 db új klíma felszerelésére.  

 

Vargáné Vass Éva jegyző: 7 klíma van.  

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Bocsánat, akkor 7 klíma. A beérkezett ajánlatok után a pénzügyi 

bizottság vizsgálja meg az ajánlatok gazdaságosságát és ennek ismeretében tegyen javaslatot a 

képviselő-testületnek a forrás megjelölésével.  

 

Szente Béla alpolgármester: Kérdezném az alpolgármester társam, hogy az ügy sürgősségére való 

tekintettel van-e már olyan vállalkozó aki tett ajánlatot? 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Én már kerestem, egy már van, de legalább 3 ajánlatot fogunk 

bekérni. Természetesen, aki ezeket a klímákat szerelte, tőle is kérünk be. Aki ezzel egyetért kérem 

kézfeltartással fogadja el.  

 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal   a határozati javaslatot elfogadja, és az 

alábbi határozatot hozza: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének  

99/2013.(V. 13.)Kt. 

határozata 

 

          új polgármesteri hivatal klímával történő ellátására árajánlatok  bekéréséről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a szűkös anyagi helyzetre 

való tekintettel az új polgármesteri hivatal klímával történő ellátáshoz 3 árajánlatot kér be: 

 

1. a régi 7 klíma átszerelésére az új épületbe 

2. az új épültben 7 új klíma felszerelésére. 

 

Az ajánlatok  beérkezését követően a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság  vizsgálja meg az 
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ajánlatok gazdaságosságát és ennek ismeretében tegyen javaslatot a képviselő-testületnek a forrás 

megjelölésével.  

 

Határidő: 2013. május 28.  

Felelős: dr. Páczi Antal alpolgármester 

   Szente Béla alpolgármester 

              Vargáné Vass Éva jegyző  

 

 

dr. Páczi Antal alpolgármester: Több napirendi pont nem lévén az ülést 8:36 órakor bezárom.  

 

 

      K.m.f. 

 

 

 

 

 

dr. Páczi Antal        Vargáné Vass Éva 

alpolgármester                jegyző  

 

 

 

Borbás Elvira                    Dzsupin Imréné 

jegyzőkönyv-hitelesítő       jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 


